
Møte mandag 22. mai 2017, «Forebygging i Nordhordland» 

Tilstede: Anita Soltveit, Katarina Birkeland, Ketil Porsmyr, Ane Bysheim, Anita Mæland, Cato 

Hjørnevik, Ingrid Bekkenes, Sissel Nordland, Lars Haldar og Therese Muus-Falck. 

* Presentasjon av alle 

* Runde «rundt bordet» der alle sa litt om hva de ønsker med dette møte. Noe av dette var: 

faglig fora, raskere «på» ungdommene, nyttig å komme inn tidlig, faglig treff, høre hvordan 

andre jobber med ungdommene, nyttig med møteplass, dele kunnskap, være i forkant,  

 

Formål og ønske: 

* Forebygge 

* Samarbeide slik at en kan komme tidlig inn ifht ungdommene. Få samtykke slik at en kan 

samarbeide på tvers av etater. Ha felles skjema for samtykke/taushetsplikt 

* Faglig felleskap 

* Samarbeid, men vi må forholde oss til lover og regler. 

* Ikke diskutere person i dette fora 

* Bli inspirert, ringe og diskutere med hverandre. Viktig å ha samarbeid, få nye ideer!! 

* Hvilke rolle har hver enkelt ifht forebygging? 

* Diskutere aktuelle problemstillinger 

 

Hvem skal være med i gruppen? 

* Noen mener at alle skolene bør få være med? 

* Kjernegruppe som møtes 4 ganger i året? 

* Samle alle som jobber med dette 1 eller 2 ganger i året? 

 

Nytt møte mandag 4.september kl 11:30-13:30 på Salto 

 

 

 



 


